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Inzet Flevoland.
In mijn rol als Rijksheer heb ik, op verzoek van het Kabinet, naar aanleiding van de ontstane situatie 
in Oekraïne alle burgemeesters in onze provincie gevraagd de mogelijkheden en de rol te verkennen 
die elke gemeente kan innemen in de ontvangst, opvang en ondersteuning van mogelijke 
vluchtelingen uit Oekraïne.
Het Veiligheidsberaad, waarin alle 25 veiligheidsregio's van ons land deelnemen is aangewezen om 
de opvang van alle vluchtelingen te coördineren. Ik sta in nauw contact met het bestuur van de 
Veiligheidsregio Flevoland, die hierin voor onze provincie de verantwoordelijkheid draagt. 
Daarnaast heb ik de Provinciale Regietafel Migratie en Vluchtelingen bij elkaar geroepen voor een 
spoedoverleg. Deelnemers hieraan zijn een vertegenwoordiging van de burgemeesters, de 
Veiligheidsregio Flevoland, bevolkingszorg Flevoland en het COA.
Deze Regietafel komt begin volgende week bijeen. In dit overleg zal worden verkend op welke wijze 
er opvang van vluchtelingen uit Oekraïne op korte termijn gerealiseerd kan worden.

In uw brief roept u mij, als commissaris, op om het voortouw te nemen in acties voor de 
hulpverlening, ondersteuning en opvang van Oekraïense vluchtelingen.
Ik deel graag met u welke stappen en acties die ik vanuit mijn verschillende verantwoordelijkheden 
al heb ondernomen. Dat spits ik toe op 2 onderdelen: mijn rol als Rijksheer en commissaris van de 
Koning in Flevoland en mijn verantwoordelijkheden als President van het Congres van Regionale en 
Lokale Overheden van de Raad van Europa.

Bedankt voor uw gezamenlijke brief aan mij over de situatie in Oekraïne, de schriftelijke
Statenvragen aan het college en overige reacties.
Net als u heb ik, en het college van gedeputeerde staten, met afschuw kennis genomen van de 
invasie van Rusland in Oekraïne.
De gevolgen van deze oorlog zijn voor het land en haar bevolking groot en niet te overzien. 
Er is sprake van groot menselijke leed. Ook Europa zal de gevolgen ondervinden.
De verwachting is dat wij in onze provincie de effecten van deze oorlog zullen zien.
Er zal in onze regio extra opvang en ondersteuning georganiseerd moeten worden voor vluchtelingen 
uit Oekraïne.
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Duidelijk is dat situatie in Oekraïne razendsnel verandert en zeer onstabiel is.
Ik geef u dit overzicht, in het besef dat de actualiteit elk moment anders kan zijn. 
Ik zal u regelmatig in mijn rol als Rijksheer, en als voorzitter van Gedeputeerde Staten over de 
ontwikkelingen in Flevoland informeren

Er zal ook aandacht moeten gaan naar opvang voor de midden en lange termijn. Daarvoor zullen 
scenario’s worden gemaakt. Hierover vindt op het niveau van het Rijk, de betrokken 
bewindspersonen, IPO, VNG en de Kring van commissarissen nauwe afstemming plaats.

De Provincie Flevoland heefteen samenwerkingsrelatie met de Roemeense regio Maramures. Dit is 
een regio die tegen de Oekraïense grens aan ligt. Wij zijn aan het onderzoeken of en zo ja op welke 
wijze Maramures ondersteund kan worden in opvang van vluchtelingen in de regio.

In de beantwoording van de schriftelijke vragen aan het college van GS zal op korte termijn uitvoerig 
worden ingegaan op de verschillende activiteiten die vanuit het college worden ondernomen. 
Vooruitlopend op deze reactie, kan ik een paar activiteiten noemen.
Met steun vanuit het college wordt er breed naar mogelijkheden gekeken om hulpverlening aan 
Oekraïne en haar bevolking te ondersteunen.
De betrokkenheid van de Flevolandse samenleving en de vele initiatieven die in onze provincie zijn 
gestart om de bevolking van Oekraïne te ondersteunen zijn hartverwarmend.
Wij hebben Welzijnsorganisatie FLEVER gevraagd om te onderzoeken op welke wijze de vele 
particuliere initiatieven ondersteund en gecoördineerd kunnen worden.

Raad van Europa.
Zoals u weet vertegenwoordig ik Nederland in de Raad van Europa en ben ik President van het 
Congres van Lokale en Regionale Overheden van de Raad van Europa (hierna Congres).
In die rol ben ik op dit moment ook nauw betrokken bij de situatie in Oekraïne.
Oekraïne is lid van de Raad van Europa.
Als President heb ik in 2 verklaringen de afgelopen week de invasie door Rusland scherp 
veroordeeld.
Als concrete sanctie is Rusland afgelopen vrijdag geschorst als lid van de Raad van Europa. Dit 
betekent in feite dat Rusland uit de Internationale rechtsorde is gezet. In de internationale politiek 
en diplomatie wordt dit als een zware sanctie gezien, naast het totale pakket van sancties die door 
de internationale gemeenschap is opgelegd.
De oorlog in Oekraïne staat hoog op de agenda. Er vinden veel ingelaste en spoedvergaderingen 
plaats op hoog diplomatiek niveau waar ik ook aan deel neem. Ik sta daarbij in nauw contact met 
secretaris-generaal van de Raad van Europa en met de President van de Parlementaire Assemblee. 
Alle ontwikkelingen worden op de voet gevolgd.
Ik zal deelnemen aan de extra ingelaste vergadering van de Parlementaire Assemblee van de Raad 
van Europa over Oekraïne op 14 en 15 maart aanstaande.
Ook het komend Congres van de Raad op 22-24 maart in Straatsburg wordt de situatie in Oekraïne 
besproken. De President van Oekraïne, de heer Zelenskyy zal aan deze bijeenkomst van 46 landen 
deelnemen. Zelf zal ik dit congres voorzitten. De ambitie is om de 46 deelnemende landen in politiek 
zin op één lijn te krijgen.
U kunt de berichtgevingen hierover volgen via de website en communicatiekanalen van de Raad van 
Europa via www.coe.int.
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